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Svar på fråga av Shervin Ahmadzade (L) om minskning av elever som deltar i kulturskolan 7-15 år. 

Tack för frågan Shervin, jag lämnar följande svar. 

Raset i statistiken beror på felaktig statistik. Anledningen till den felaktiga statistiken undersöks nu av 

tjänstepersoner på kulturskolan och på RKA, Rådet för främjande av kommunala analyser. 

Den korrekta siffran utreds men är ca 31%, i reella tal var det en minskning av 15 elever mellan 2016 

och 2017. 
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